

杭州叉车电池型号表80V4PZS620 杭叉叉车80V电瓶价格

产品名称	杭州叉车电池型号表80V4PZS620 杭叉叉车80V电瓶价格
公司名称	广州贝朗斯动力电源有限公司
价格	35960.00/组
规格参数	品牌:贝朗斯 型号:80V4PZS620 产地:广东
公司地址	中国 广东 广州 白云区 夏花二路28号
联系电话	86 020 86603123 13538843060

产品详情

杭叉蓄电池40-4PZS620属于合力CPD30叉车专用电瓶，这种40只单体一组串联电瓶组可起叉3吨的载重，选择贝朗斯品牌为主机配套，爬坡动力强，设计寿命达4年以上，性价比高，完美型连接后续维护方便，杭叉叉车蓄电池作为合力叉车配件重要组成部分，维护决定它的循环寿命及循环次数的是否完全得到发挥，80V620Ah属于德国标准DIN系列，管式极板配方，另贝朗斯品牌更加完美。

Hangcha battery 40-4PZS620 belongs to Heli CPD30 forklift special battery. This kind of 40 single-cell battery packs can lift a load of 3 tons. The Brauns brand is selected as the main engine. It has strong climbing power and a design life of 4 More than years, cost-effective, perfect connection and easy maintenance. Hangcha forklift battery is an important part of Heli forklift accessories. Maintenance determines whether its cycle life and cycle times are fully utilized. 80V620Ah belongs to the German standard DIN series with tubular poles. The board formula makes the Brauns brand more perfect.